

## TK30 白激光手电消费者使用须知

### Consumer Instructions For TK30 White Laser Flashlight

1. TK30 白激光手电为照明用途产品，采用白激光光源（激光等级为 Class IIIb / Class 3B），正确使用不具备危险性，但使用不当可能会造成人身伤害，因此，使用前请务必仔细阅读说明书，了解产品操作和使用方式，以及注意事项。

1. The TK30 white laser flashlight is a lighting product which uses a white laser light source (Class IIIb / Class 3B). It is not dangerous to use it properly, but improper use may cause personal injury. Therefore, be sure to read the instructions carefully before use to understand the operation and use of the product, as well as precautions.
2. 禁止将本产品带到当地法律法规禁止销售和使用的国家和地区，若因此而造成的一切法律责任和损失，由购买者本人自行承担。

2. It is forbidden to bring this product to countries and regions where local laws and regulations prohibit sales and use. All legal liabilities and losses caused by it shall be borne by the purchasers themselves.
3. 禁止使用本产品参与非法政治活动、用于危害他人等，若因此而造成的一切法律责任和损失，由购买者本人自行承担。

3. It is forbidden to use this product to participate in illegal political activities or to harm others. All legal liabilities and losses caused by it shall be borne by the purchasers themselves.
4. 请保管好本产品，将产品放置在儿童无法触及的安全地点，严禁非专业人员拆卸本产品，否则造成的人身伤害由购买者本人自行承担。

4. Please keep this product well, and keep the product in a safe place out of reach of children. It is strictly prohibited for non-professional personnel to disassemble the product, otherwise the personal injury caused shall be borne by the purchasers themselves.
5. 如购买者将 TK30 白激光手电租借或赠与他人使用，其用于非法活动或因不当操作和使用造成的损失我司不承担任何责任。

5. If the purchaser leases or gives away the TK30 white laser flashlight to others for use, Fenix will not be responsible for any loss caused by illegal activities or improper operation and use.

6. 禁止直视光源或将光线照射他人眼睛，以免造成视力损伤。
6. It is forbidden to look directly at the light or shine the light directly into anyone's eyes to prevent visual impairment to the users or others.
  
7. 禁止近距离长时间盯着光斑，以免造成视力损伤。
7. It is forbidden to stare at the facula for a long time at a close distance to prevent visual impairment.
  
8. 禁止长时间照射皮肤，以免造成皮肤灼伤。
8. It is forbidden to illuminate the skin for a long time to prevent skin burns.

**我已仔细阅读以上内容，并承诺遵守！**

**I have read the above carefully and promise to abide by it!**

购买者（签名）：

产品序列号：

Purchaser (Signature):

Product serial number(s):

年 月 日

Date: